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صادقی گفته این قرص ها به صورت محرمانه از چین وارد و قرار بود برای کارآزمایی در اختیار بیمارستانها قرار بگیرد اما

مشخص نشد سرنوشت آنها چه شد.

نماینده مجلس دهم مطرح کرد؛ 

محمود صادقی، نماینده مجلس دهم اظهار کرد:

حدود چهار ماه است که از مجلس یازدهم گذشته است اما به نظر میرسد نمایندگان هنوز از فضای انتخابات فاصله نگرفتهاند
و همچنان در حال و هوای التهابها و شعارهای انتخاباتی هستند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، وی افزود:

برخی نمایندگان مجلس یازدهم با مقدمات قانوننویسی و قانونگذاری هم ناآشنا هستند و حتی نوشتههای آنها از لحاظ
نگارشی و ویرایشی نیز ایرادات فراوانی دارد. نویسندگان این طرحها از ساختار قدرت اطلاعی ندارند و عجیب است که یک

نماینده طرحی را بنویسد که از مجلس سلب اختیار شود و اختیارات شورای نگهبان را بیفزاید که حتی سخنگوی شورای نگهبان
نیز موضع گرفته و اعلام کرده که این در صلاحیت شورای نگهبان نیست چون در قانون اساسی مشخص شده است که شورای
نگهبان تنها نظارت بر انتخابات مجلس و ریاستجمهوری و خبرگان را برعهده دارد و نظارت بر انتخابات شورای شهر بر عهده
مجلس شورای اسلامی است و این عجیب است که مجلس به دنبال سلب یک اختیار از خود است. زمزمههایی وجود دارد که

در هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان، قوه قضاییه و شورای نگهبان را دخالت دهند که این موضوع نشاندهنده این است که بحث
استقلال قوه مقننه و اصل تفکیک قوا را نمیشناسند بنابراین به نظر میرسد کمتجربگی در تحرکات نمایندگان مجلس یازدهم

بسیار آشکار است.

صادقی بیان کرد: تحویل اولین محموله واکسن آنفولانزا به میزان ۱۵۰۰ دوز به مجلس حاکی از تو خالی بودن شعارهای
عدالتخواهانه نمایندگان مجلس یازدهم نیست بلکه فراتر از آن نشانگر فاصله با مردم است در واقع مسألهای که نهادینه شده

و مختص این مجلس هم نیست. نباید مسئولان تافتههای جدا بافته از مردم باشند. به نظر من در هیچ کشوری چنین
اولویتبندیهایی وجود ندارد. جای تعجب است که نمایندگان مردم و به خصوص نمایندگانی که شعارهای عدالتخواهیشان گوش

فلک را کر کرده است به این صورت بخواهند از مردم فاصله بگیرند. البته این انتقاد به آقای روحانی هم وارد است که زنگ
مدارس را از قرنطینه و به صورت ویدئو کنفرانس به صدا در آورد. به نظر من این در کشورهای دیگر کمتر دیده میشود.

این نماینده سابق مجلس بیان کرد:

در اواخر مجلس دهم ۲۰ هزارقرص فایپیراویر به صورت محرمانه از چین وارد شد و تعداد زیادی خرج درمان مقامها شد که
این نشان میدهد برخلاف شعارهایی که ما میدهیم متأسفانه امتیازات حاکمان در قوای مختلف با مردم نزدیک نیست.

وی افزود: قرار بود این قرصها در اختیار بیمارستانها برای کارآزمایی بالینی قرار بگیرد و مجوز ساخت داده شود اما
متاسفانه مشخص نشد که سرنوشت آنها چه شد.
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